



团编号

HH/CBJ/26

8天6晚 北京+古北水镇+唐山



全程无购物站
NO Shopping Stop



全程无需自费
NO Optional Tour



舒适住宿
Comfortable Accommodation



美味餐食
Delicious Meals



精彩娱乐
Exciting Entertainment



专业领队
Professional Tour Leader

独家体验

- 全程4/5星级酒店住宿
- 赠送棋子烧饼一枚

风味餐

- 北京牡丹烤鸭 · 涮肉风 · 饺子风味 · 精品川菜
- 老北京风味 · 唐山风味

第一天 出发 > 中转 > 北京

机上用餐

- 集聚于国际机场，乘搭豪华客机飞赴北京。

第二天 北京

午餐，晚餐

- 抵达后，驱车前往游览天坛 - 为历代皇帝祭天的地方。心中的回音壁，无论朝哪个方向讲话，均可听到回音。
- 故宫紫禁城 - 是明清两代皇宫，故宫是中国现存最大最完整的古建筑群。
- 夜宿于北京智选假日酒店或同等等级。

第三天 北京

早餐，午餐

- 早上游览居庸关长城 - 相传秦始皇修筑长城时，将囚犯，士卒和强征来的民夫徙居于此，后取“徙居庸关”之意，故名居庸关。
- 颐和园 - 清宫的行宫，有皇家园林博物馆之称。园里长廊，亭台楼阁，皆让人惊叹。
- 自由购物于王府井商业街。
- 夜宿于北京智选假日酒店或同等等级。

第四天 北京

早餐

- 今天全日自由活动。
- 夜宿于北京智选假日酒店或同等等级。

特别景点



河头老街

第五天 北京 > 古北 (2小时)

早餐，午餐，晚餐

- 天安门广场 - 是清明帝王时代紫禁城正门外的宫廷广场，也是世界最大的城中广场。
- 外观人民英雄纪念碑，人民大会堂，国家博物馆及国家歌剧院，有“巨蛋”之称，整个建筑风格简约大气宛若一颗晶莹剔透的水上明珠，拍照留影。
- 前门仿古商业街 - 为了使老北京风貌恢复更完善，这里整修后的房屋全是仿古建筑。连铛铛车也仿造民国时期的，街道两侧还放置了很多雕像。
- 北京坊 - 是明清时期北京外城八坊之一，原为外罗城行政区划，覆盖正阳门、崇文门、宣武门以南至永定门区域，现存白纸坊地名。
- 大栅栏街，您将浓郁的中国传统文化氛围所包围。从古老建筑上精美的雕刻到熙熙攘攘的街道，这条街的各个方面都充满了历史和传统气息。
- 古北水镇(含单程电瓶车) - 背靠中国最美、最险的司马台长城，坐拥鸳鸯湖水库，是京郊罕见的山水城结合的旅游度假区。古镇依山而建，充满北方古镇的大气威严，也有很多江南水乡的特色，还可以泡温泉、品尝美食，是京郊地区休闲度假不错的选择。晚上欣赏水舞灯光秀和夜景。
- 夜宿于古北兵营客栈或同等等级。

第六天 古北 > 唐山 (3小时)

早餐，午餐

- 早餐后，驱车前往唐山游览唐山地震纪念碑 - 是为纪念1976年7月28日唐山大地震与震后的救灾行动而建造的纪念碑。唐山宴是一座集特色餐饮、民俗展示与沉浸式体验于一体的超级文旅综合体，被誉为“能吃的饮食文化博物馆”。它汇聚了超150种唐山地道小吃与非遗美食，并以复古老街景还原市井烟火气，是京津冀地区极具人气的打卡地。
- 河头老街 - 现已成为融合盛唐文化与本土工业民俗的“国家级夜间文化和旅游消费集聚区”，素有“水上大唐不夜城”之称，是京津冀地区极具人气的沉浸式文旅新地标。
- 夜宿于凤凰园商务酒店或同等等级。



天安门广场

第七天 唐山 > 北京 (2.5小时)

早餐，午餐，晚餐

- 早上游览大唐兴国禅寺 - 这座寺庙拥有宁静且壮丽的唐朝风格，古色古香的中国建筑、翘起的屋檐和红灯笼，让人仿佛穿越进中国古装剧的场景。
- 1989文化商业园区 - 是一个由老旧厂房升级改造而成的现代LOFT花园式科技文创园区。
- 民国风情培里仁街 - 这里汇聚了丰富的复古与潮流元素，是唐山市工业历史文化带的核心组成部分之一。
- 游览完毕后，驱车返回北京。
- 夜宿于北京大兴机场丽筠酒店或同等等级。

第八天 北京 > 中转 > 家园

早餐，机上用餐

- 早餐后，送往大兴国际机场乘搭客机飞返温馨家园。

旅程路线



需符合条款与条规

最后确认的行程将以旅行社抵达各地后接待社安排为准。在不可预知的情况之下，敝社保留删改行程内容的权力，恕不预选通知。*图片仅供参考。

特别景点



故宫紫禁城

团费

出发日期



TOUR CODE
HH/CBJ/26

8D6N BEIJING+GUBEI+TANGSHAN



全程无购物站
NO Shopping Stop



全程无需自费
NO Optional Tour



舒适住宿
Comfortable Accommodation



美味餐食
Delicious Meals



精彩娱乐
Exciting Entertainment



专业领队
Professional Tour Leader

EXCLUSIVE EXPERIENCE

- Hand-picked 4/5 star Hotel
- Complimentary 1 Chess Piece Pancake

CUISINE

- Beijing Du Dan Roast Duck • Hot Pot Flavor
- Dumpling Flavor • Authentic Beijing Flavor
- Fine Sichuan Cuisine • Tangshan Flavor

DAY 1 DEPARTURE > TRANSIT > BEIJING

MOB

- Assemble at Airport for your departure flight to Beijing.

DAY 2 BEIJING

Lunch, Dinner

- After breakfast, proceed to **Temple of Heaven**, the Chinese emperor use to pray good harvest.
- **Forbidden City**, known as The Imperial Palace It is the imperial palace of the Ming and Qing dynasties, and is the largest and most complete ancient building complex in China.
- Overnight at Beijing Holiday Inn Express or similar.

DAY 3 BEIJING

Breakfast, Lunch

- Morning visit to **Juyongguan Great Wall** - Legend has it that when Qin Shi Huang built the Great Wall, he housed prisoners, soldiers, and conscripted laborers here, hence the name Juyongguan (meaning "household relocated to Juyongguan").
- **Summer Palace** - The former imperial palace of the Qing Dynasty, known as a royal garden museum. Its long corridors, pavilions, and towers are truly breathtaking. Free for shopping on **Wangfujing Commercial Street**.
- Overnight at Beijing Holiday Inn Express or similar.

DAY 4 BEIJING

Breakfast

- **Today is for your own activities.**
- Overnight at Beijing Holiday Inn Express or similar.

SPECIAL ATTRACTIONS



Hetou Old Street

DAY 5 BEIJING > GUBEI (2 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- **Tiananmen Square** - The imperial square outside the main gate of the Forbidden City during the Ming and Qing dynasties, it is also the world's largest city square. View the **Monument to the People's Heroes**, the **Great Hall of the People**, the **National Museum of China**, and the **National Opera House**. Known as the "Giant Egg," its simple yet grand architectural style resembles a crystal-clear pearl on water, perfect for taking photos.
- **Qianmen Antique-Style Commercial Street** - To better restore the old Beijing atmosphere, all the renovated buildings here are antique-style. Even the trams are modeled after those from the Republic of China era, and many statues are placed along the streets.
- **Beijing Fang** - One of the eight wards of Beijing's outer city during the Ming and Qing dynasties. Originally an administrative division of the outer city, it covered the area south of Zhengyangmen, Chongwenmen, and Xuanwumen to Yongdingmen. The name Baizhifang still exists today.
- **Dashilan Street** - You will be surrounded by a rich atmosphere of traditional Chinese culture. From the exquisite carvings on the ancient buildings to the bustling streets, every aspect of this street is full of history and tradition.
- **Gubei Water Village** (including one-way electric car ride) - Backed by the most beautiful and precipitous section of the Simatai Great Wall in China, and nestled beside the Yuan Yang Lake Reservoir, it is a rare tourist resort combining mountains, water, and town in the suburbs of Beijing. The ancient town is built along the water, exuding the grandeur of northern ancient towns while also incorporating many features of southern water towns. Visitors can also enjoy hot springs and sample local cuisine, making it a great choice for leisure and vacation in the Beijing suburbs. Enjoy the water and light show and night view in the evening.
- Overnight at Gubei Military Camp Inn or similar.



TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

TOUR FEES

DEPARTURE DATE

DAY 6 GUBEI > TANGSHAN (3 HOURS)

Breakfast, Lunch

- After breakfast, drive to **Tangshan** to visit the **Tangshan Earthquake Memorial Monument** - a monument built to commemorate the devastating Tangshan earthquake of July 28, 1976, and the subsequent relief efforts.
- **Tangshan Banquet** is a super cultural tourism complex integrating distinctive dining, folk customs displays, and immersive experiences, hailed as an "edible food culture museum." It gathers over 150 kinds of authentic Tangshan snacks and intangible cultural heritage delicacies, and recreates the vibrant atmosphere of a traditional old street, making it a highly popular destination in the Beijing-Tianjin-Hebei region.
- **Hetou Old Street** - now a "national-level nighttime cultural and tourism consumption cluster" blending the culture of the Tang Dynasty with local industrial customs, it is known as the "Waterfront Tang Dynasty Never Sleeps City" and is a highly popular new immersive cultural tourism landmark in the Beijing-Tianjin-Hebei region.
- Overnight at Phoenix Garden Business Hotel or similar.

DAY 7 TANGSHAN > BEIJING (2.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- In the morning, visit the **Datang Xingguo Zen Temple** - a serene and magnificent Tang Dynasty-style temple with antique Chinese architecture, upturned eaves, and red lanterns, making you feel as if you've stepped into a scene from a Chinese period drama.
- **1989 Cultural and Commercial Park** - a modern LOFT-style garden-style technology and cultural creative park transformed from old factory buildings.
- **Peiliren Street**, with its Republican-era charm - a blend of retro and trendy elements, and a core component of Tangshan's industrial history and culture belt.
- After the tour, drive back to **Beijing**.
- Overnight at the Radisson Blu Hotel Beijing Daxing Airport or similar.

DAY 8 BEIJING > TRANSIT > HOME

Breakfast, MOB

- After breakfast, proceed to Daxing International Airport for your departure flight back to sweet home.

TRAVEL ROUTE

